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Dotyczy: Tras linii autobusowych 187 oraz 287. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Mieszkańcy dzielnicy Szobiszowice, szczególnie w rejonie ulicy Świętojańskiej zwrócili się do mojej 

osoby prośbą o przedstawienie problemu związanego ze zmianą tras linii autobusowych 187 oraz 287. 

Dotychczas linie te kursowały przez przystanki Gliwice Warszawska. Po uruchomieniu Centrum 

Przesiadkowego trasa obu linii została zmieniona poprzez ominięcie wspomnianych przystanków.  

Pragnę nadmienić, iż z przystanku tego korzystało w mojej ocenie wielu mieszkańców, szczególnie 

seniorów. Obecnie muszą oni dojść pieszo do Centrum Przesiadkowego lub przejść do następnych  

w rozkładzie przystanków przewidzianych dla tych linii. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

 

1) Jaka była przyczyna korekty tras linii 187 i 287 poprzez ominięcie przystanków Gliwice – 

Warszawska? 

2) Czy planowana jest zmiana polegająca na przywróceniu kursów autobusowych przez 

przystanki Gliwice Warszawska? 

3) Jeśli tak, to w jakim przedziale czasowym? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 
 

 


